
 
Motion till kommunfullmäktige gällande laddstolpar i Bollebygds kommun 

 

Bakgrund 

I dagsläget ökar viljan varje dag bland befolkningen att köra fossilfritt för att 

skona miljön. Antalet ordrar på elbilar hos biltillverkarna ökar enormt. 

Men, möjligheten just nu att köpa elbil är liten då bristen på halvledare gör att 

världens bilproducenter inte kan leverera som de vill. Men förhoppningsvis 

förbättras situationen i världen och då kommer behovet av laddstolpar att vara 

enormt. Många kommuner är föregångare och till exempel i Strömstads 

kommun tar man initiativ till att använda befintliga elstolpar. 

Bollebygds kommun måste ta ett större grepp och ett större ansvar för att 

minska utsläppen av växthusgaser och begränsa klimatförändringarna. I detta 

ingår även att tillgodose invånarnas möjlighet till rörelsefrihet på ett 

miljömässigt sätt. 

 

Motion 

Vi föreslår att; 

Bollebygds kommun snarast sätter igång planering för uppsättning av ett större 

antal laddstolpar för laddning av elbil på lämpliga platser i kommunen. 

Förslagsvis vid skolorna, Skräddargårdstorget, pendelparkeringar mm. 

 

För Vänsterpartiet Bollebygd, 2022-07-11 

Tomas Ridell 

Barbro Ridell 

 

 

 


